
Referat styremøte i NUH 29.04.22 
Sted:  Kantina kommunehuset Nore og Uvdal, Teams 
Tid:  Kl. 18.00 – 20.00 
 
Innkalt: Alf Frimanslund (Styreleder) 
  T. Thorgeir Harsem (Nestleder)  
  Øystein Sørbø (Kasserer) (møtte ikke, sendt melding på frafall) 
  Heidi Helgesen Næss  
  Liv-Runi Syvertsen  
  Tore Bergstøl  
  Arne Teigen (meldt frafall) 
  Tormod Holmslet 
  Hans Erik Lie 
  Håkon Holtskog (Sekretær) 

Agenda: 
 

1. God kjennelse av innkallelse. 
Ingen kommentarer til innkallelsen 
 

2. Godkjennelse av referat fra sist styremøte. 
Ingen merknader til referatet. 
 

3. Sammenkobling mellom løypenettet på Dagalifjell og DNT løypa mellom Solheimstulen og 
Rauhelleren. 
Håkon informerte om svaret fra utmarksansvarlig i kommunen. Løype blir ikke oppkjørt og 
preparert, men den blir merket. Dette pga. reinen i området. 
 

4. DFV har mottatt henvendelser ang behov for bedre brøyting på plasser langs FV 40 der det 
er både postkasser og parkeringsplasser, inkl større parkerings-plasser for tilgang til 
løypenettet. 
DFV vil sende en henvendelse til Miljøringen ang. brøyting. Kommunen har ikke noe med 
dette å gjøre.  
 

5. Oppdatering ang plan for nytt ang vann og avløp system fra Vasstulan mot Dagali. 
Arbeidet med dette blir påbegynt i mai. 
 

6. Redegjørelse for kommunalt bidrag til løypekjøring og fordelingsnøkkel for kommende 
sesong. 
Det ble tatt en runde blant hytteområdene på dette og alle synes ordningen er bra, og 
fordelingsnøkkelen er fornuftig. DFV hadde innvendinger på ordningen og 
fordelingsnøkkelen. De mente at det tapte på ordningen. 
 

7. Eventuelt 
Dato for årsmøte 30.06.22 kl. 18.00 -20.00. Gjennomføres på teams. 
Oppdatering tømmeplasser.  
Håkon viste kart over tømmeplassene og dette skal stå ferdig i løpet av høsten.  
 



Bommer. 
Det er funnet en løsning på utfordringen med utrykningskjøretøy og gamle stålbommer. Det 
vil bli kjøpt inn egne låser til utrykningskjøretøy, med en bolt med to hull. 
 
Det ble diskutert bom løsning på Smådøla veie. Det vil jobbes videre med å få endret 
reglene for bruken og prisingen. Brukere av veien har fått betydeligere høyere kostnader 
etter ny bom løsning ble installert og det kom nye priser og nye regler.   
 
Flere hos oss savner et sted de kan ringe når de brått trenger en håndverker, rørlegger, 
elektriker el.  Dersom det i kommunen hadde vært en vakttelefon for å få tak i slik ekspertise 
når krisen oppstår så ville vi som hytteeiere få det lettere når man for eksempel kommer 
opp på hytta fredag kveld også er det noe galt med vannet osv... (noen har opplevd 
problemer med å få hjelp i rimelig tid)  
Representanter fra hytteområdene så ikke helt utfordringen i dette. De ville heller ha en 
liste over håndverksbedrifter. 
 
 
Fortgang i kommunens arbeid med å tildele hyttefeltene veinavn.  Vårt hyttefelt venter 
fortsatt på dette. 
Dette må Håkon undersøke nærmere. 
 
Referent: 
Håkon Holtskog 
Sekretær 
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